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Sted og tidspunkt Fårevejle Skole, Personalerummet og Teams, tirsdag den 25. januar 2022 kl. 17.30-
20.00. 

Afbud/fravær Claus Dall, Mia Espersen og elevrepræsentanter fra Fårevejle og Hørve. 

 

Punkt 1 Godkendelse af dagsorden 

Ansvarlig Sussie 

Referat Pkt. 8 – Jette deltager ikke. 

 

Punkt 2 Nyt fra formanden 

Ansvarlig og tid Sussie, 5 minutter 

Formål At formanden videreformidler aktuelle sager og eventuelle henvendelser. 

Referat Husk at melde afbud til Kirsten. 
Møde med politikerne: Drøftelse af om det giver mening at mødes med andre 
skolebestyrelser. 
Toiletter i Asnæs: Behandles på punktet på næste udvalgsmøde. 

 

Punkt 3 Nyt fra skolen 

Ansvarlig og tid 15 minutter 

Formål 
 

Formidling til skolebestyrelsen om aktuelle sager. 

• Elever 

• Medarbejder 

• Ledelsen 

• Afdelingsrådene 

Referat Elever: 
Asnæs: Terminsprøver i sidste uge. Det var nyt at vi var i klasserne. Der er er 
skole/hjemsamtaler i denne uge. 
Medarbejdere: 
Asnæs: Der er en del elever hjemme, hvor nogle elever tilgår undervisningen 
hjemmefra – andre ikke.  Terminsprøver var pressede pga. fravær af lærere. 
Hørve: Datasamtaler, konferencer, corona,  
Fårevejle: Også her arbejdes der på at få det til at hænge sammen. 
Ventilationsanlæg er færdigt – det virker godt. 
Ledelse: 
Hørve: Travl men god hverdag. Datasamtaler er i gang. Der er god udvikling i 
samarbejde med lokale aktører. 
Fårevejle: Besøg af Undervisningsministeren den 4. februar – hun skal se vores 
erhvervsklasse.  
Asnæs: Gruppeordningen C-klassen er startet. Vi længes efter en form for 
normalitet. Terminsprøver afviklet på skolen frem for i hallen – det skal evalueres i 
lærergruppen. 
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Jørgen: Ministerbesøg med deltagelse af borgmester, udvalgsformand, skoleleder. 
UU og en skolekonsulent har været på besøg i ministeriet og fortælle om EUC-
rammeforsøget. 
Skolebestyrelsesvalg udskrives i løbet af foråret.  
Kvalitetsrapport er netop udgivet – sættes på næste møde. 
C-klassen: I forbindelse med omlægning af det specialiserede område bliver der 
etableret en gruppeordning for elever på indskolings- og mellemtrinsniveau på 
Asnæs Skole. Det er startet som et pilotprojekt med lige nu én elev. Det er et 
tilbud, som elever skal visiteres til.  
H+ og F+ fortsætter som gruppeordning og skal udvikles til et kommunalt 
dagbehandlingstilbud. 
Toiletter i indskoling/mellemtrin på Asnæs Skole er godt i gang og forventes 
færdige midt i februar.  
Indskrevne elever til kommende 0. klasser: 
Asnæs: 52 
Fårevejle: 17 
Hørve: 19 
Borgmesteren kommer på besøg på skolerne 
Elev PC’ere: Pc’erne er på vej og leveres i feb/marts måned. 
 
Afdelingsråd: 
Ingen møder siden sidst. Det er svært at samle et afdelingsråd, når Corona 
forhindrer bl.a. sociale arrangementer. 

 

Punkt 4 Corona 

Ansvarlig og tid Jørgen, 15 minutter 

Formål 
 
Fremstilling 

Orientering om genåbning den 5. januar 2022. 
 
På mødet gives en orientering om vilkårene for genåbningen efter juleferien 
herunder, test på skole, udlevering af selvtest, organisering af undervisningen, 
opdeling i frikvarter. 

Referat Håb om snarlig genåbning. 
Selvtest er nu en del af vores hverdag – test betales ikke af skolens budget. 
Krav om undervisning i stamklasser går ud over fagenes indhold, som der er 
blandede på årgangen.  
Der opleves stor opbakning fra både forældre og personale til at få hverdagen til at 
fungere. 

 

Punkt 5 Gratis Skolemad - morgenmadscaféer 

Ansvarlig og tid Jørgen, 20 minutter 

Formål 
 
 
Fremstilling 

Beslutning om Skolerne i Asnæs, Fårevejle og Hørve vil give en 
forhåndstilkendegivelse på deltagelse i etablering af morgenmadscaféer. 
 
Et partnerskabsprojekt mellem skolerne i Odsherred Kommune, Fødevarebanken 
og Steno Diabetes kan muligvis gøre det muligt at etablere morgenmadscaféer, 
hvor der tilbydes gratis morgenmad til elever. 
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Oplæg gives på mødet. 

Referat Drøftelse af muligheder, tid på dagen, målgruppe, hvem vurderer kvalitet af varer? 
Hvad med allergikere? Kan vi få frivillige? Det er godt socialt tiltag. Skal der være et 
budget til et ”lager” 
 
Skolebestyrelsen synes det er en god idé og sender forhåndstilkendegivelse på 
etableringen. Forslaget skal nu drøftes i personalegruppen og herefter genoptages 
i skolebestyrelsen før en endelig godkendelse.  

 

Punkt 6 Nedsat undervisningstid 

Ansvarlig og tid Jørgen, 35 minutter 

Formål 
 
 
Fremstilling 

Beslutning om der skal søges om nedsat undervisningstid for mellemtrin og 
udskoling for skoleåret 2022/2023. 
 
I skoleårene 2020/2021 og 2021/2022 har skolebestyrelsen søgt og fået bevilliget 
nedsat undervisningstid for mellemtrin og udskoling. På mødet besluttes om der 
skal ansøges for skoleåret 2022/2023. Der gives en status på hvordan skolerne har 
brugt de frigivne ressourcer, som nedsættelsen og undervisningstiden har givet.   

Referat Gennemgang fra afdelingerne om brugen af holdtimer. 
Skolebestyrelsen beslutter at vi igen søger nedsat undervisningstid. 

 

Punkt 7 Delvis centralisering af bygningsvedligehold 

Ansvarlig og tid Jørgen, 20 minutter 

Formål 
 
Fremstilling 

Udarbejdelse af høringssvar 
 
Sagen vedr. en delvis centralisering af bygningsvedligehold har været behandlet i 
økonomiudvalget den 7. december. 
 
I den forbindelse er der udarbejdet et notat der beskriver baggrunden og hvordan 
en delvis centralisering – også kaldet sokkelmodellen vil kunne udmøntes, 
herunder hvad det betyder for den decentrale økonomi. 
Bemærk at den politiske beslutning på økonomiudvalget den 7. december var: 
 
Godkendt, idet det præciseres at skolebestyrelser og bestyrelser i daginstitutioner 
skal høres og at høringsperioden er på mindst 6 uger.  
 
Der er deadline for fremsendelse af høringssvar mandag den 14. februar kl. 12.00.  
 
Link til selve sagen https://dagsordener.odsherred.dk/vis?id=fbe87c51-ef4b-4d0b-
b4e1-cd36ead11a3a 
 
Bilag 

Referat Der udarbejdes et fælles høringssvar fra SKB og de tre LMU fra Asnæs, Fårevejle og 
Hørve. 
Bekymring: at ejerskabet forringes, processen i arbejdet over de 10.000,  

https://dagsordener.odsherred.dk/vis?id=fbe87c51-ef4b-4d0b-b4e1-cd36ead11a3a
https://dagsordener.odsherred.dk/vis?id=fbe87c51-ef4b-4d0b-b4e1-cd36ead11a3a


Skolerne i Asnæs, Fårevejle og Hørve      
Skolebestyrelsen 

Side 4 af 4 
 

Det er meget lave beløb, som er på spil. 

 

Punkt 8 Økonomi 

Ansvarlig og tid Jørgen, 10 minutter 

Formål 
 
Fremstilling 

Orientering om arbejdet med budgettet for skoleåret 2022/2023. 
 
Skolebestyrelsen skal på et senere møde godkende skolens budget for skoleåret 
2022/2023.  
På mødet gives en status på forbrug i indeværende år, ligesom der orienteres om 
skolens tildeling for 2022. Skolens tildeling for SFO er endnu ikke modtaget. 
Økonomisekretær Jette Hedegaard deltager i punktet. 

Referat Mindreforbrug i 2021 ligger på ca. 2,7 mill. Vi afventer om vi får lov at overføre 
mindreforbruget til 2022. Det betyder, at vi ikke skal ud i den store sparerunde 
eller i reduktion af personalet. 
Forslag til budgettet for skoleåret 2022-2023 præsenteres for bestyrelsen på 
næste møde. 

 

Punkt 9 Skole-hjem-samarbejdet 

Ansvarlig og tid Jørgen, 10 minutter 

Formål 
 
Fremstilling 

Orientering 
 
Der er sendt invitationer til datasamtaler som afholdes i ugerne 3 og 4. 
På mødet gives en orientering om samtalerne. 

Referat Der blev gjort status på arbejdet på skolerne, herunder de igangværende 
datasamtaler og udviklingsarbejdet omkring de kommende læringssamtaler. 

 

Punkt 10 Eventuelt 

Ansvarlig og tid Alle, 5 minutter 

Referat Kommunikation om møde er på teams eller fysisk skal være tydeligere. 
Ved kombinerede møder ønskes en mikrofon samt opkobling på stor skærm 
(=bedre teknik). 

 
 
 
 


